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Ordföranden 
har ordet ... 

Vem där? 
Lösning och ny 

tävling! 

Inbjudan till 
repskap 

Hänt i 
sektionerna 



Vision Region Skåne 
Representantskapsmöte 
2015 

Medlemmar och ledamöter är välkomna 
till Vision Region Skånes 

representantskapsmöte/valmöte den 24 

november. 

Drop-in från 17.00, då vi bjuds på 

tuppbröst med pumpa, svampsås och 

potatis. 
Kaffe och äpplekaka. 
 
Mötet startar ca. 18.30. 
 
Efter mötet - chokladprovning. 
Ledamöterochsuppleantererhåller 

handlingar iseparatutskick. 
Övriga kan rekvireradessa från 

vision.avdelning@skane.se 

Reseersättningutbetalas. Åk gärnakollektivt 
- spara tåg- och bussbiljetter. 
Parkeringsavgift ersätts med max 100:-. 

När: 24 november, drop-in från 17.00 Var: Malmö 

Arena Hotel, Arenagatan 13 Hur: Anmäl dig här 

senast 13 november Kontakt:  

vision.avdelning@skane.se 

Vision Direkt 

Vision Direkt- Övergripande facklig rådgivning alla 

vardagar 8-20. 0771 44 00 00 visiondirekt@vision.se 

Har du frågor som rör din lokala arbetsplats? Ring din 

sektion. Se hemsidan för telefonnummer; 

www.vision.se/regionskane 

— I slutändan handlar ett 
medlemskap om en sak. 

Att du ska få ut så mycket 

som möjligt av ditt arbetsliv. 

Repskapsledamöter har 

obligatorisk närvaro. 

 
Meddelaförhinderpå 

vision. 

avdelning@skane.se 
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Monika Göl, avdelningsordförande 

Senast jag skrev stod vi inför en sommar som kanske inte visade sig 
fullt ut förrän det var dags att börja avslutningen. Men en skön 
sensommar fick vi i alla fall.  
  
Det händer en hel del inom Region Skåne och det är svårt att skriva om 
allt här. Vi har fortsatt haft dialog om Rätt Använd Kompetens och som 
några av er kanske såg fick vi en debattartikel publicerad i Sydsvenskan 
på detta ämne.  
Det som framkommit därefter i diverse samtal, är att allt för många 
verkar vänta på att någon annan ska komma med svaret.  
Jag vill därmed uppmana alla er som jobbar som enhetschefer att börja 
prata om Rätt Använd Kompetens utifrån hur det ser ut just på era 
arbetsplatser. Vi kommer inte kunna åstadkomma förändring om vi inte 
själv ser till att det händer. Jag vill gärna ha en dialog med er om detta 
arbete. Jag kommer höra av mig till några av er direkt för att se om vi 
kan hitta tid för dialog i detta ämne. Har ni redan en chefsträff inbokad 
så hör gärna av er om det är möjligt att hinna med ett samtal med mig 
då. 

Just idag ska jag iväg på regional samverkan. Förhoppningsvis får vi ytterligare information om vilka 
justeringar som nu måste göras efter att politiken fattat beslut om budgeten i Region Skåne. Vi fick 
information om det förslag som skulle läggas fram för beslut så nu ser vi fram emot vad resultatet blev.  
  
Vi har avslutat löneöverläggningarna för 2015. Jag vill rikta ett stort tack för att ni hjälper oss med 
utvärdera processen genom att svara på den enkät vi skickar ut årligen. Den är jätteviktig och ger oss 
tydliga indikationer om vad som fungerar och vad som behöver förbättras. Vi har även genomfört 
överläggning med regionen inför lön 2016. Arbetet fortsätter nu i förvaltningarna så att ny lön ska kunna 
utbetalas med aprillönen 2016.  
  
Jag hade önskat att fler av er hade gått in och gillat oss på Facebook. Vi vill försöka öka informationsflödet 
där men ser att vi inte når så många. Att vi når människor utanför avdelningen är roligt men det är till störst 
nytta om vi når just Er.  
  
Vi har ett seminarie med Jonas Söderström "Ett jävla skitsystem". Det är mer än 200 personer som har 
anmält sig. Så till nästa år undrar jag om vad ni har för önskemål på intressanta föreläsningar som vi 
skulle kunna bjuda in till? Maila in alla önskemål till mig. Alla förslag välkomnas, men har du förslag på 
något specifikt för just ditt yrke är det lite extra välkommet.  
  
Vi har vårt representantskapsmöte/valmöte där alla medlemmar är välkomna att delta den 24 november. 
Se separat inbjudan. Jag hoppas att få se många av er vid detta möte.  
  
Maila mig - monika.gol@skane.se 
  
Ha en skön höst och njut av de vackra färgerna som naturen bjuder oss på just nu.  
 



I förra numret frågade vi efter en kvinna från 
Malmö. 
Vi har nog inte fått in ett enda felaktig svar, 
varför vi kan gissa att det var ganska lätt.  
den vi sökte var: 

Eva Rydberg 

Bland all rätta svar har vi dragit följande tre vinnare: 
 

1:a pris - Annika Nilsson, VC Kävlinge 
 
2:a pris - Eva Engqvist, VO vuxenpsykiatri, Lund 
 
3:e pris - Helena Bengtsson, Verksamhet för stöd o service 
  Kassa – Info, Centralsjukhuset i Kristianstad 

Vinnarna är underrättade, och vinsterna utskickade. 



Ni glömmer väl inte bort att använda er 
kompetensutvecklingscheck? Den kan ni 
använda t.ex. om ni ska gå på någon föreläsning, 
kompetenshöjande kurser eller liknande. 
U der flike  ”Bla ketter” på he sida  hittar du 
blankett, samt information om hur du går till 
väga. 500:-/medlem och år är avsatt till detta – 
så passa på.  

Den 3 november erbjuds 
alla medlemmar i Vision 
Region Skåne att gå på 
föreläsningen ”Jävla 
skitsystem!” 
Jonas Söderström kommer 
och föreläser i Stadshallen 
i Lund. 

Info om föreläsningen 

Medlemsutbildning 8 – 9/10 

Det har varit medlemsutbildning i 
avdelningen igen. 
Och återigen fick vi köra parallella 
utbildningar, då intresset var enormt. 
Jätteroligt tycker vi, så klart.  
Handledarna uttryckte att det var 
trevliga och engagerade deltagare. 
Många intressanta diskussioner, och 
stort engagemang. 
Nästa utbildning kommer våren 2016. 

http://vision.se/Din-utveckling/Kurser/?f=Courses&q=281+j%c3%a4vla&a=false


Sektio  06 har ”tappat” e  uppskattad kollega! 
Thommy Nyholm, expeditionskoordinator, har med den 
äran lämnat oss för att gå i pension. 
 
Thommy har sen omorganisationen i avdelning Vision 
Region Skåne, januari 2010, haft sitt medlemskap i sektion 
06. 
Bl.a. har han haft ansvar för sektionsexpeditionen i Malmö, 
och många är de medlemmar som blivit mötta av Thommys 
röst när de ringt till sektionen. 
Thommy har även haft uppdraget som sammankallande i 
sektionens valutskott, samt under lång tid sammankallande 
i avdelningens valutskott. 
 
Thommy sista dag på jobbet var den 2 september, och 
dessförinnan hade han blivit avtackad av både 
avdelningsstyrelse och sektionsstyrelse. 
 
Alla som känner Thommy önskar honom all lycka med vad 
han än företar sig i framtiden! 

Sektionens avtackning av Thommy. 
Och vad passar bättre för en matlagningsglad Thommy än en kockmössa!  



  
Sektionsstyrelsen vill tacka er som kom till valmötet, och 
valutskottet tackar er som nominerade inför det. Alla valda 
tackar för förtroendet. Efter valresultatet kan vi konstatera 
att styrelsen ser ut som tidigare och i Repskapet har vi fått 
en ny ledamot, Linda Häggman, som hälsas hjärtligt 
välkommen.  
  
Vi hade ett trevligt möte, det verkade alla som var där tycka. 
Mat, kaka och samkväm efteråt satt fint och det var roligt 
att träffas. Tack igen till er som deltog! 
  
Styrelsen, sektion 05 

Även i de övriga sektionerna har det varit 
valmöten, och man har på olika sätt 
genomfört dessa. 
Möte & mat, samt i förekommande fall – 
någon form av underhållning.   



Då det visat sig att våra medlemmar är en 
klipsk skara, har vi bestämt oss för att göra 
den här lilla tävlingen lite svårare.  

Vi söker en kvinna, född 1897, i Strövelstorp. Inom 
sitt gebit var hon en pionjär, och hon avled tragiskt 
efter en olycka 1922. 

Ditt svar, tillsammans med namn och adress – dit vi ska 
skicka eventuell vinst, skickas till: 

 
Vision Region Skåne 

Jan Waldenströms gata 5B, plan 6 
SUS – Malmö 

 
Senast den 27 november vill vi ha ditt svar! 



Den 10 oktober gav sig ett gäng modiga medlemmar i 
sektionen ut på mordresa i Skåne. 
Föga anade vi vad som skulle hända, men med ciceronen 
Jaques Shultze kunde det inte bli annat än bra. 

Resan föregicks 
av god lunch på 
Hurva Gästis.  
Därefter tog resan 
sin början.  

Första stoppet blev, såklart, vid gamla 
ålderdomshemmet i Hurva. Numera dagis. 
Det var bl.a. här extra polisman Tore Hedin under 
några få timmar natten till den 22 augusti 1952 
mördade nio personer (däribland Ulla Östberg, 
den svekfulla flickvännen, och sina föräldrar) och 
blev därigenom den mest ökända massmördaren i 
svensk kriminalhistoria.  



Nästa stopp gjordes i Veberöd.  
Den 1 oktober 1902 slogs mjölnaren Bengt 
Larsson, Blentarp, ned med en skiftnyckel i 
sin kvarn av grannen och kvarnägaren Martin 
Svensson, som därpå hissade upp den ännu 
levande Larsson i en bjälke och tände därpå 
eld på Larssons kvarn och lät honom brinna 
inne. Motivet var att Larsson var mer populär 
bland kvarnkunderna än Martin själv. Bengt 
Larsson bjöd ofta kunderna på kaffe under 
väntetiden medan Martin Svensson var 
saktfärdig i leveranserna och drygade ut den 
malda säden med sand. 
— Bengt Larsson måste bort, resonerade 
Martin och eldade upp både honom och hans 
kvarn. 
När han äntligen anhölls och häktades 
kändes det som en lättnad i bygden. Folket i 
Veberöd kunde andas ut. Häktningen skedde 
nästan på 25-årsdagen efter mordet på 
Bengt Larsson och avslöjade en långvarig 
kriminell verksamhet som omfattade 
skrupelfria mordbränder, 
försäkringsbedrägerier, förfalskningar och 
kröntes av mordet på hans hushållerska 
Emma Andersson i september 1927. Han 
dömdes till livstids straffarbete, som han 
avtjänade på Långholmen. Han avled 1934 
och begravdes på Dalby kyrkogård. 

Martin Svensson, vid anhållandet 1927. 



Sista ”mord-stoppet” för dagen gjordes i 
Esarp. 
Esarparen kallades mjölnare Nils 
Andersson i Esarp. Han var ihop med, den 
då 15-åriga, pigan på gården och fälldes 
för att 12 februari 1932 ha mördat sin fru 
Hanna Andersson, genom att dränka 
henne i bäcken hemma på gården. 
Häradsrättsdomaren ansåg att Andersson 
var skyldig till både mord och otukt med 
ungdom. Andersson dömdes på indicier till 
fängelse, där han arbetade i 
snickeriverkstaden och tillverkade 
fågelholkar. 
Han beviljades resning och en ny 
rättegång i november 1947, då förklarades 
Esarparen för icke skyldig och beviljades 
ett skadestånd för åren han suttit i 
fängelse. 

Nils Andersson, vid sitt anhållande. 

Dagen avslutades som sig bör, med kaffe, te och 
kak- & tårtbuffé på Vismarlövs Café och bagarstuga. 



Sektion 01 hade Höst/valmöte 21 oktober på ”Lite Mer” i Ystad. 
Tyvärr blev vi bara ett 10-tal, men god mat, bra möte och trevlig 
underhållning gjorde mötet till en trevlig tillställning. 
 
Gustav Tallroth; överläkare Lasarettet i Ystad, och tillika fågelkännare, 
berättade fantastiska historier om Sveriges fågelfanatiker som på stubinen 
kan resa Sverige runt för att en liten vilsen ovanlig och anspråkslös fågel 
tagit sig hit från annat land och sällsynt här. Det finns en topplista på vilka 
som känner till flest svenska fåglar. Ledaren har identifierat 512 st. Gustav 
ligger på 37 plats med ca 440 st. Tänk att de alltid har en väska packad 
och bara far iväg ibland mer än 100 mil för en ½ timmas bekräftelse. Helt 
otroligt. Han berättade med humor och kunskap och gjorde kvällen 
fantastiskt trevlig. 
 
Likaså fick vi nu in Eva-May Bondesson i valberedningen. Själv lämnar jag 
över ordförandeskapet till Christina Andersson fr.o.m. 1 januari 2017. 
Sektionen har fått 2 nya styrelsemedlemmar; Fanny Born och Birthe 
Jönsjö, båda arbetar idag på CSK 
 

Gustav Tallroth 



Den 21 oktober hade sektionen sitt 
årliga höst- & valmöte. 

Som tidigare beslutats så har vi alternerat mellan Malmö och Lund när det 
gäller var mötet ska hållas. I år var det dags att hålla det i Lund. 
Vi träffades på Filmstaden för att först avnjuta en grekiska buffé. 
Det verkade som att det föll de flesta på läppen.  
 
Efter maten hölls så mötet. Som vanligt trevligt. 
Valen förrättades som sig bör, och vi fick ett nytt huvudskyddsombud i 
sektionen. From. Den 1 januari 2016 är Mariela Ferré Hofman HSO. 
Glädjande nog fick vi också tillskott i vårt valutskott; Monica Berg och 
Biljana Najdanovic. Dessa två ska nu tillsammans med Mikael Fasth 
utgöra sektionens valutskott.  

Lycka till säger vi till alla ny- och omvalda!! 
 

Efter mötets avslut tog så underhållningen sin början – valet hade fallit på 
filmen ”The Intern”. En dramakomedi med Robert De Niro och Anne 
Hathaway i huvudrollerna. Det skrattades och gräts i bänkraderna – så 
den verkade ha gått hem den också …  

Vår nya HSO Mariela F Hofman 




